

Mashreq Al – Islami
Shari’ah Supervisory Board Resolution
Subject: Business / Self Employed
Financing(via Commodity Murabaha)

المشرق الإسلامي
قرار هيئة الرقابة الشرعية
الموضوع : التمويل ل-الأعمال التجارية/ الأفراد العاملين لحسابهم الخاص

The Shari’ah Supervisory Board of Mashreq Al Islami convened on the 15th of December 2014 corresponding to 23rd of Safar 1436 AD in Dubai and discussed the ‘Islamic Business Finance and Self Employed Personal Finance’ as presented by the Product Manager of the Bank and duly reviewed by the Bank’s Shari’ah Governance Unit.

اجتمعت هيئة الرقابة الشرعية لبنك المشرق في الخامس عشر من ديسمبر 2014م، الموافق للثالث والعشرين من صفر للعام الهجري 1436، في دبي، الإمارات العربية المتحدة. وناقشت المنتج المذكور أعلاه كما عرضه مدير المنتحات بالبنك وراجعته وحدة الرقابة الشرعية بالبنك.

The structure is based on commodity Murabaha and the Shari’ah Supervisory Board of Mashreq Al Islami, after carefully reviewing the case as presented has approved the product via Resolution No. [71]

المنتج هو مبني على نظام مرابحة السلعة، قررت هيئة الرقابة الشرعية، بعد مراجعة دقيقة للقضية كما قدمت؛ منح الموافقة تحت قرارها رقم (71).

The product is bound under the Islamic transaction documents as follows:

و يتقيد المنتج بالمستندات التالية:

- ✓ Application and Promise to Purchase
- ✓ Murabaha Sale Agreement/Offer and Acceptance Notice
- ✓ Agency to Bank to sell the commodities

- ✓ وعد الشراء
- ✓ عقد المرابحة- استمارة العرض والقبول
- ✓ اتفاقية الوكالة

This approval is subject to the implementation of the transaction in strict compliance with the above approved structure, documentation and the process as explained to us.

وهذه الموافقة مقيدة بالتزام المعاملة تمام الالتزام بالهيكل الموضح أعلاه والمستندات ذات الصلة به، كما تم بيانه للهيئة.

May Allah The AlMighty guide us to what pleases Him and send blessings upon Muhammad the best of his creation, his family and his companions.

وفق الله تعالى الجميع لما يحب ويرضى، وصلى الله تعالى على خير خلقه سيدنا محمد وآله وصحبه وسلم.

Sheikh Abdul'lah Al Manee
Chairman

Sheikh Nizam Yaquby
Member

Sheikh Dr. Mohammed Elgari
Member